
    
     
 

             
Til bestyrelsen i Slagelse MTB 

 

EMNE:  Referat af Bestyrelsesmøde  

DATO:  Mandag den 23. august 2021 

KL.:  19:00 

STED:     Parkvej 37, 4200 Slagelse 

DELTAGERE: Benny Nissen, Henrik Haagen, Preben Johannes Nielsen, Peter Hother, 

Jacob Endahl Eriksen, Bente Andersen, Dannie Møller Vestergaard.  

 

Evt. afbud meddeles så hurtigt som muligt.  

 

 

DAGSORDEN 
 

Egne noter / referat  

1. Valg af ordstyrer.  
 
 

 Bente er valgt som ordstyrer. 

2. Godkendelse og prioritering af 
dagsorden. 

 
 

Godkendt fremrykning af punkt 13. 
Tages først. 
 

3. Præsentationsrunde, info og 
snak om opgaver 

 
Benny Nissen 
Henrik Haagen 
Preben Johannes Nielsen 
Peter Hother 
Bente Andersen 
Jacob Endahl Eriksen 
Dannie Møller Vestergaard 

 

Udskyder præsentationsrunden til næste møde 
d. 29 september. 

4. Nyt fra formanden 
 

Trail center køre efter planen. Der er oprettet en 
trailgruppe, som arbejder på med projektet, de 
har første møde i uge 34.  
 
Der kommet besked ud i uge 34 – 35 et opslag 
vedr. tøjbestilling, til levering i november 
måned.  
 
Der arbejdes på at få XCM DM til Slagelse 2022 
september.  
 



    
     
 

             

Fællestur til Riva del Garda bike festival, med 
afholdelse oktober 2022, Benny lægger flere 
oplysninger på facebook. 
 
 

5. Regnskab, budget, 
medlemsstatus evt nyt. / 
kasserer Preben. 

Der er ca. 250 betalende medlemmer til dato.  
Preben mangler lidt informationer endnu fra 
Anita, og de mødes efter hun har holdt ferie. 
 

6. Evt. nyt fra udvalgene.  
Skov 
 
 
Spor 
 
 
 
 
 
 
 
 
Klubhus 
 
 
Depot 

 

 
Arbejdes på at få to faste møder med skoven 
om året.  
 
Vi vil prøve at arbejde på at få lavet nogen 
sporgrupper for de enkelte spor. 
Højbjergskov spor mangler arbejdsredskaber 
Thomas Lundemand. Bestyrelsen vil give de 
penge til arbejdsredskaber til vedligeholdelse. 
Der udbetales 3000 kr.  
Evt. indkøb at yderligere materialer, så som 
jordloppe og pladevibrator.  
 
Klubhus får en ordentlig omgang rengøring, 
Peter har sørget for dette. 
 
Henrik Haagen og René Veggerby gennemgår 
depotet. 
 

7. Evaluering af DGI 
 

Henrik Haagen, som har været togholder på 
DGI løbet, har udtrykt manglet på opbakning fra 
bestyrelsen og medlemmer til afholdelsen af 
løbet. Alt arbejde lige fra klargøring af route til 
hjælp under afholdelsen af selve løbet. 
 
Der er kommet meget ros til Slagelse MTB for 
afholdelsen af løbet fra de deltagende. 
 
Slagelse MTB vil forsøge at få flere medlemmer 
til at deltage, ved at komme ud med bedre 
informationer vedr. hvilken hjælp der skal 
bruges hjælp til, og hvor meget til der skal 
forventes at skulle bruges på opgaven. 
 
 

8. Klassikeren 2022 
 

Der er endnu ikke afsat en dato for 2022. 
Ny styregruppe skal nedsættes. 



    
     
 

             

9. Medlemsopfølgning , hvad vil 
medlemmerne med klubben , 
hvorfor er de medlem af SMTB 
 

Bestyrelsen vil udsende et spørgeskema til 
medlemmerne med forskellige spørgsmål. Dette 
skal bruges til at finde ud af hvem vores 
medlemmer er, hvem kunne tænke sig med 
klubben og om nogen kunne tænke sig at 
deltage som frivillige i klub regi.  
 
Bestyrelsen vil arbejde på at inddrage 
medlemmerne endnu mere. Dette skal gøres 
ved bedre information omkring hvad de kan 
hjælpe med. Opgaverne der skal besættes, 
tiden der skal bruges. Hvad kan der gøres for at 
hjælpe det fællesskabet mest muligt. 
 
 

10.  Arrangementer 
Julefrokost m.m. 

 

Udskydes til 29 september. 

11.  Hegn ind til nabo Nabo har opsat et hegn ind mod vores veranda. 
Der tages kontakt til SK forsyning. 

12.  Evt.  
 

 

13.  Næste møde, og måske flere 
 

 

29. september afholdes bestyrelsesmødet hos 
Benny. 
 
Som udgangspunkt afholdes bestyrelsesmødet 
sidste onsdag i måneden. 
 

 

 

 

Dannie Møller Vestergaard, sekretær 

 Tlf. 30338935,  

Alexandrasvej 2, 4200 Slagelse, dannievestergaard@gmail.com  

mailto:dannievestergaard@gmail.com

